
Information till föreningen gällande solceller
- Projektet avslutas

Styrelsen vill informera föreningens medlemmar om att vi kommer att avsluta den pågående 
utredningen kring möjligheten att installera solceller på vår fastighet. Efter att ha genomfört en 
förstudie, utvärderat och haft dialog med er medlemmar har det blivit tydligt att intresset för att 
gå vidare med detta projekt inte är tillräckligt stort i föreningen. Det visade sig också på det 
informationsmöte som vi hade den 12 oktober. Mötet var på många sätt informativt och bra men 
det besöktes endast av ett 20 tal personer.

När vi inledde frågan kring solceller var planen att medlemmarna skulle få rösta om huruvida vi 
skulle gå vidare med projektet efter förstudien. Vi väljer dock att avsluta utan att hålla en 
medlemsomröstning då det under processens gång har blivit tydligt att intresset för att installera 
solceller är mycket lågt inom föreningen och det är få medlemmar som uttryckt ett starkt 
engagemang för att driva projektet vidare. Under dessa omständigheter bedömer vi att det inte är 
meningsfullt att genomföra en omröstning, då det skulle vara svårt att fatta ett välgrundat beslut 
baserat på det låga engagemanget.

Vi tackar er som varit engagerade i frågan och bidragit med synpunkter under utredningens gång. 
Det är alltid värdefullt att vi tillsammans granskar och diskuterar möjligheter för att förbättra vårt 
boende och vår förening.

Skulle intresset för solceller öka i framtiden, kan vi självklart överväga att återuppta denna typ av 
projekt. Våra ekonomiska förutsättningar och det affärsmässiga underlaget från förstudien visar 
att det finns potentiella fördelar med att installera solceller, både vad gäller kostnadsbesparingar 
och hållbarhetsvinster på lång sikt. Men tills vidare kommer inga ytterligare åtgärder att vidtas 
gällande utredning eller installation av solceller.
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